

# 會務報告 Announcements 05-29-2022

1. 我們教會的年中會員大會將於6月12日主日崇拜之後在 Stone Mill 小學舉行。會議的議程包括：選舉兩位提名委員會的委員，2021年度和2022年第一季的財務報告，和會章修訂。財務報告已經上傳到教會的網站上。請與黎明德弟兄聯絡獲取網頁的密碼。請教會會員們預留時間來參加。

[點擊鏈接財務報告](#)

MGC's mid-year congregational meeting will be held on June 12 this year after the Sunday service at Stone Mill Elementary School. The agenda includes election of two members of the Nominating Committee, financial reporting for 2021 and 1<sup>st</sup> quarter of 2022, and bylaws amendment. Financial statements are available on our MGC website. You can obtain the required password from brother Alex Lai. MGC members, please prepare to attend the meeting. [Click here to Financial Statements](#)

# 會務報告 Announcements 05-29-2022

2. 會章修訂: 我們教會的年終會員大會將從11月改為12月。  
MGC's By-laws Amendment: MGC's year-end congregational meeting will be changed from November to December.
3. 有意申請成為教會會員的請與伍沛長老和何牧師聯繫。  
If anyone wants to become MGC member, please contact elder Tony Ng and pastor Tom He.
4. 教會將於6月17日週五開始十週的三階神學基礎課程。上課方式與過去三階靈命根基課程相似，包含視訊講解及小組討論。歡迎所有弟兄姊妹參加。弟兄姊妹可以點擊這鏈結 [點擊鏈接三階神學基礎課程](#)，或在教會網站下載並預覽課程內容，預覽後，有意報名的弟兄姊妹請與教育事工同工陳華梅弟兄聯絡, 由教會統一購買。詳情請見單張。

# 會務報告 Announcements 05-29-2022

MGC will start a ten-week Stage 3 Theology Basics Series on Friday, June 17. The teaching method is similar to the previous Stage 3 Spiritual Foundation Series, including video explanations and small group discussions. All brothers and sisters are welcome to attend. Brothers and sisters can download and preview the course content by clicking this link [Click here to Stage 3 Theology Basics Series](#) and follow the instructions. After the preview, brothers and sisters who are interested in registering, please contact the co-worker in the education ministry, brother Huamei Chen. MGC will place the order together. Please see flyer for more details.

# 會務報告 Announcements 05-29-2022

親愛的弟兄啊，你們卻要在至聖的  
真道上造就自己…，猶大書1:20



誠摯的邀請每一位弟兄姐妹!

講員：黃聖亮牧師 (Luke) 及 鄭盈惠師母 (Amy)

中英文發音 + 中英文字幕

時間：6月17起，每週五晚上8:00 – 9:30

## 課程大綱

- 身份
- 信心
- 持守
- 禱告
- 優先次序
- 救恩
- 基督
- 神 (上)
- 神 (下)
- 安息日

三階神學根基課

# 會務報告 Announcements 05-29-2022

5. 下個主日 (6月5日) 是聖餐主日。請弟兄姐妹們預備心，藉著守聖餐來記念主。

Next Sunday (6/5) will be a Communion Sunday. Please prepare your heart in remembrance of the Lord by observing the Communion.

6. "吹號者" 福音機構 <https://www.trumpeterministriesinc.org> 的負責同工鄭立新牧師和師母將於本週末6月4-5日來我們教會帶領特會。歡迎大家來參加，也可以邀請朋友來參加。詳情請見單張。

The leaders of Trumpeter <https://www.trumpeterministriesinc.org>, pastor Lenny Cheng and his wife are coming to MGC this weekend to lead two-day gatherings from June 4 to 5. You are welcome to join the meeting and invite your friends to come. Please see the promotion flyers for more details.

# 會務報告 Announcements 05-29-2022



鄭立新牧師 簡介

Pastor Lenny's Bio

鄭立新牧師從小成長於台灣, 在高中時決志信主, 為第二代基督徒. 赴美取得電腦碩士後, 於紐約金融界擔任電腦工程師多年。2001年起擔任帶職英文堂區牧, 2007年蒙召至美南浸信會神學院進修道學碩士, 2010年至2021年六月擔任紐約豐收靈糧堂英文堂牧師。2021年七月開創「吹號者事工 Trumpeter Ministries」推廣:「搶救下一代」、「每日靈修」、「聖經世界觀」和「在家教育」等事工。鄭牧師與師母育有四個成年女兒並皆在家教育(homeschooling, k-12)。

Born and raised as a Christian in Taiwan, Pastor Lenny Cheng came to American and worked for many years as a computer engineer in the financial industry in New York City. In 2007 he went to study at Southern Baptist Theological Seminary for the M. Div. From 2010 to June 2021 Pastor Lenny was the English Ministry pastor of Harvest Church of New York which he co-founded in 2001. In July 2021 he started Trumpeter Ministries to teach the biblical worldview and to promote homeschooling. Pastor Lenny and wife Linda have four grown daughters whom they homeschooled from K-12.

# 會務報告 Announcements 05-29-2022

## 搶救下一代

撒母耳記上 30:1-19

箴言 22:6 教養孩童，使他走當行的道，就是到老他也不偏離！

講員: 鄭立新牧師

今天，基督徒，特別是我們的下一代，正身處於一個充滿危機的時代，讓我們從聖經的觀點來探討當下教會、家庭和下一代所面臨的挑戰，讓我們藉著神的話通達時務，藉著神的靈知道所當行的，成為這個時代的吹號者！

馬利蘭福音教會

Email: [MarylandGospelChurch@gmail.com](mailto:MarylandGospelChurch@gmail.com)

Phone number: 240-449-4502

<http://marylandgospelchurch.org/>

時間: 6/4/22, 星期六 7:00pm 美東

地點: Stone Mill Elementary School  
14323 Stonebridge View Dr,  
North Potomac, MD 20878

# 會務報告 Announcements 05-29-2022

7. 重啟實體聚會之後，有些弟兄姐妹來參加聚會時需要有人接送。有願意在主日參與接送服事的弟兄姐妹，請與何牧師聯繫。

Some brothers and sisters need ride to join the resumed in-person Sunday worship service. If anyone is willing to help in providing a ride for others on Sunday, please contact pastor He.

8. 每週三教會禱告會在網絡上進行，時間是晚上8:00-9:00。歡迎大家參加！

There is a church prayer meeting on Zoom each Wednesday, 8:00-9:00 pm. Everyone is welcome to join.



# 會務報告 Announcements 05-29-2022

9. 本週 "2-1-1讀經計劃"：目前暑期週五的查經聚會改為神學基礎課程預備；背誦經文是馬可福音13:23 "你們要謹慎。看哪，凡事我都預先告訴你們了。" 每日閱讀經文是馬可福音15章-路加福音1章。歡迎大家參加每日的靈修聚會 (週一到週五上午7:30-8:30)，或在教會的網站收聽聚會錄音。

[點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: During this summer, Friday night's Bible study is replaced by a theological foundation course study for now. Bible memory verse is Mark 13:23 "So be on your guard; I have told you everything ahead of time." Daily Bible reading: Mark 15 - Luke 1. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website.

[Click here to Morning Devotion](#)

## 奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328,  
Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻](#) Click here to Offer  
指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示](#) Click here to Offering Instructions

## 團契小組 Fellowship:

[點擊鏈接中文網頁](#) Click here to Traditional Chinese Web Page

[點擊鏈接英文網頁](#) Click here to English Web Page

## 主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

[點擊鏈接同工服事表](#) Click here to Sunday Service Team Schedule

## 實體崇拜聚會 In-person Sunday Worship Service:

[點擊鏈接恢復實體主日崇拜聚會建議](#) Click here to Resuming In-person  
[Worship Guideline](#)